
Protokół Nr 3/2020 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów 

z dnia 23 listopad 2020r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 8:00 a zakończono o 9: 20 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot. Nr 1/ 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 

Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 

2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Wyrażenie /sformułowanie/swojej opinii oraz w oparciu o opinie poszczególnych komisji, opinii 

końcowej o projekcie budżetu gminy na 2021 r., 

4.Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 r. i przedłożenie Radzie Gminy, 

5.Sprawy różne, 

6.Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 

7.Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2020 w celu przedłożenia go Radzie 

Gminy, 

8.Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia; 

Ad.l. Posiedzenie otworzył Mirosław Lewusz, powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu 
komisji. 
Następnie stwierdził, że na stan 3 członków komisji, obecnych jest 2. 

/Zał nr 1 . Lista obecności/ 

Ad.2. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: 
za 2 przeciw 0 wstrzymało się 0 

Ad.3. Komisja Rewizyjna w oparciu o opinie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy 
Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów, Komisja Budżetu, Finansów, 
Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów 
oraz po przeprowadzonej dyskusji i niezbędnych wyjaśnieniach dokonanych przez Panią 
Skarbnik pozytywnie opiniuje projekt budżetu gminy na rok 2021. 

Za przyjęciem pozytywnej opinii końcowej o projekcie budżetu Gminy na rok 2021 
głosowało 2 członków obecnych na posiedzeniu Komisji. 
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Ad. 4. Komisja opracowała plan pracy Komisji na rok 2021. 
/Zał. Prot. Nr 2/ 

Ad.5. W sprawach różnych ponownie powrócono do dyskusji o projekcie budżetu na 2021 r. 
Analizowano problemy związane z funkcjonowaniem szkół i generowanymi przez 
nie kosztami ze względu na niską subwencje. Zastanawiano się również nad możliwościami 
zmiany sposobu funkcjonowania szkolnych stołówek. Omówiono dotychczasowe 
i planowane inwestycje. Poruszono kwestie dofinansowania projektów realizowanych 
w ramach rewitalizacji. Pan Wójt stwierdził, że po zliczeniu wszystkich dotacji 
Gmina wniosła minimalny wkład. 
Komisja odniosła się również do przyznanej dotacji dla Centrum Integracji Społecznej 
w Jacni i uznała jednogłośnie że należy pozostawić ją na obecnym poziomie, 
(za 2 przeciw 0 wstrzymało się 0) 

Ad.6. Komisja sporządziła protokół z posiedzenia. 

Ad.7. Przygotowano sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2020 w celu przedłożenia 
go Radzie Gminy. 
/Zał. Prot. Nr 3/ 

Ad.8. Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Podpisy Komisji: 

1. Mirosław Lewusz - Przewodniczący.. 

2. Krzysztof Grela - członek 

3. Dariusz Sołtys -członek 
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